
Saksprotokoll i administrasjonsutvalet - 15.11.2018  
 
Dagmar R. Hillestad (LO-K) tok opp at ein ikkje hadde fått svar på sak PS 21/18 under ymse-posten frå 
møte den 06.09.2018: 
 
«Administrasjonsutvalet ber om ei sak som beskriv miljøarbeidarens plass i skulen herunder også 
utfordringar knytt til heiltid/deltid og det som beskrivast som full stilling men med redusert løn.» og 
 
«Administrasjonsutvalet ber om ei sak om å etablere ein eigen «vikar pool» i Hordaland fylkeskommune». 
 
Konstituert fylkesrådmann opplyste at dette er sett i arbeid men ikkje ferdigstilt. 
 
Vedtak 
 
Møteboka frå førre møte vart godkjent med merknaden ovanfor. 
 


